

# JASON (JAY) CESMYSTRUK



Jay Cesmystruk joined the Winnipeg Table Hockey League (WTHL) in 2003. Consistently finishing in the top 5 in league play almost every season, Jay has been one of the more dominant defensive players in the league over the years. As of 2022, he has regularly been near the top in GAA each season leading the league in GAA in 2014. He has finished as high as 2<sup>nd</sup> place in league play in 2007 & 2018 and also 2<sup>nd</sup> place in the WTHL Challenge Cup in 2018.

**Player Inductee, 2022**

Jay Cesmystruk s'est joint à la Winnipeg Table Hockey League (WTHL) en 2003. Finissant régulièrement dans le top 5 des matchs de la ligue presque chaque saison, Jay a été l'un des joueurs défensifs les plus dominants de la ligue au fil des ans. À partir de 2022, il a régulièrement été près du sommet de la GAA chaque saison, menant la ligue de la GAA en 2014. Il a terminé aussi haut que la 2<sup>e</sup> place en championnat en 2007 et 2018 et également la 2<sup>e</sup> place de la WTHL Challenge Cup en 2018.

**Intronisé à titre de joueur – 2022**